
Nieuwsbrief Padel

Beste leden van De Blauwe Reiger,

Vanuit team Padel een update aangaande de ontwikkelingen.

Afgelopen tijd zijn we bij diverse padelbanen wezen kijken en hebben daar
verschil in bouw en constructie kunnen zien (en gelijk maar even gespeeld,
want het blijft een mooi spel).
Ook gesprekken gehad met enkele padel-commissie leden van de betreffende club
voor info en adviezen.
En er is iemand van de KNLTB geweest om goede raad en advies te geven.
Mochten we tzt vragen hebben kunnen we haar altijd bereiken.

Van diverse aannemers / padelbaan-bouwers hebben we offertes binnen gekregen.
Die moeten we goed uitpluizen op gebruikte materialen en stelposten,
zodat we niet voor verrassingen komen te staan.

Met alle goede raad, gesprekken en businessplan kunnen we naar de gemeente.
Voor vergunning en hopelijk een leuke subsidiebijdrage.

Ware het niet dat er regels zijn mbt geluidsoverlast. En die zijn aan verandering
onderhevig door ervaringen van de huidige banen en de buurtbewoners.
De regels komen ook uit een tijd dat we nog met guldens betaalden, dus
een aanpassing is wel logisch. Zeker als er nieuwe sporten bijkomen.

Vandaar dat er eerst een akoestisch onderzoek gedaan moet worden.
een offerte daarvoor is al binnen, we wachten nog op enkele andere offertes.
Met de resultaten van dat onderzoek kunnen we de plaatsing van de banen
weer bekijken. Kan onze optie nog? Moet er uitgeweken worden naar baan 9 / 10?
En zijn er maatregelen te treffen om de buurtbewoners tevreden te houden?
Geluidswerende schermen / bepaalde doeken / aangepaste tijden?

Dus het wachten is op de uitkomst van dat onderzoek en die resultaten
en verdere plannen zullen we aan jullie voorleggen..

we houden jullie op de hoogte van de ontwikkelingen.

Vriendelijke groet,

Team Padel
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